
طلسم احداث زمین والیبال ساحلی
گشوده میشود؟!!

یکی از افعالی که در استان اردبیل بیشتر مورد استفاده قرار
میگیرد کلمه “میشود” و “خواهد شد” است. مرور اخبار منتشر شده در
خبرگزاریها و پایگاههای خبری صحت این ادعا را میتواند به اثبات

برساند.

زمانی که وعدهای داده میشود در کوتاه مدت ذینفعها تا جایی که
میتوانند از این قبیل خبرها بهرهبرداری میکنند و گذشت زمان، گرد
فراموشی بر روی آن مینشاند و این وعدهها را در آرشیو خبرها مدفون

میکند.

زمانی که بعد از گذشت سالها وعدهای دگر باره تکرار میشود وظیفه
خبرنگار یادآوری آنچه در گذشته بوده میباشد. روزنامه نگار قضاوت
نمیکند ولی وقتی ضرورت باشد گفتارها و رفتارها و یا حتی گفتارها
و گفتارها را کنار هم میگذارد و متر و مقیاس و اندازهگیری را به

افکار عمومی و وجدان جمعی میسپارد.

مدیر کل ورزش و جوانان استان در دیدار با شهردار سرعین، وعده
احداث یک زمین والیبال ساحلی و مینی بسکتبال در فضای سبز سرعین
با همکاری شهردار این شهر را داده است. خبر بسیار خوبی که در
نگاه اول به دل مینشیند. اینکه برای اولین بار در استان یک زمین
استاندارد والیبال ساحلی احداث بشود کاری در خور تحسین است و
مطمئنا در صورت تحقق، خدمت بزرگی به والیبال و دوستداران این

رشته انجام میشود.

امیدواریم که وعده احداث زمین والیبال ساحلی همچون وعدههای گذشته
بعد از گذشت مدتی فراموش نشود و حداقل این بار عملی گردد.

بخشی از چگونگی کاربرد کلمه “میشود” در مورد زمین والیبال ساحلی
در سرعین و اردبیل مورد اشاره قرار میگیرد.

در خرداد ماه سال95 در جریان سفر رئیس سازمان والیبال ساحلی
فدراسیون به استان در محل شهرداری سرعین جلسهای با حضور شهردار،
معاون ورزشی اداره کل ورزش و جوانان، رئیس شورای شهر سرعین، رئیس
وقت اداره ورزش و جوانان سرعین و رئیس وقت هیئت والیبال استان و
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عبدالعظیم عزیزخانی رئیس سازمان والیبال ساحلی برگزار شد. بعد از
جلسه بازدید از زمین در نظر گرفته شده برای والیبال ساحلی انجام

پذیرفت و قرار بر این شد که کار احداث زمین صورت بگیرد.

در این سفر عزیزخانی گفت که در صورت آماده شدن زمین، مسابقات
والیبال ساحلی آسیا در سرعین برگزار خواهد شد! و حال در ملاقات
مدیرکل ورزش و جوانان با شهردار سرعین وعده 5 سال گذشته دوباره

تکرار میشود.

نمونه دیگر از وعدههای اینچنینی باید به جلسه شهردار اردبیل در
آبان ماه سال 99 با اعضای هیئت والیبال استان اشاره کرد که در آن
جلسه بحث احداث زمین والیبال ساحلی در منطقه شورابیل مطرح گردید
و قرار شد تا دو هفته آینده چگونگی امر و آمادهسازی زیرساختهای

لازم انجام پذیرد!

امیدواریم که این بار وعده مدیرکل ورزش و جوانان و شهردار سرعین
تحقق یابد و طلسم احداث زمین والیبال ساحلی در شهر گردشگری سرعین

گشوده شود. انشااله.

 

 


